
Bij deze ontvangt u de derde nieuwsbrief vanuit de Algemene Kerkenraad over de 
ontwikkelingen rondom de uitvoering van het nieuwe beleidsplan (2022-2025).
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In verband met de hoge energiekosten 
moesten enkele kerkgebouwen aan het 
begin van dit jaar tijdelijk gesloten worden. 
Gelukkig zijn inmiddels alle kerken weer 
geopend. Hoewel er nog niet bekend is 
hoeveel energiebesparing er door deze 
maatregel precies is gerealiseerd, klonken 
er wel veel positieve geluiden vanuit 
de gemeente over het samenkomen op 
zondagmorgen in één kerkgebouw. Het was 
goed om van elkaar als wijkgemeenten te 
zien hoe de diensten ingevuld werden qua 
liturgie en predikant. Ook de momenten 
van koffiedrinken rondom de diensten 
werden door veel gemeenteleden bezocht 
en gewaardeerd. Het was goed om zo 
samen kerk te zijn en deze ervaringen 
geven hoop voor ons als gemeente, dat we 
ook op langere termijn structureel kunnen 
veranderen. aanbevelingen worden gedaan 
over hoe we ons als gemeente de 
komende jaren zouden kunnen 
ontwikkelen.

De AK gaat zich nu bezinnen 
op het rapport en komt, na 
inwinning van het advies van 
de wijkkerkenraden, met een 
voorstel over welke conclusies 
en aanbevelingen ze uit het 
rapport overneemt. Rondom dit 
keuzemoment zal er opnieuw 
een avond worden georganiseerd 

waarin u als gemeente uw inbreng kunt geven 
ten aanzien van de praktische uitwerking van 
deze plannen.

In maart van dit jaar (2023) heeft de 
Algemene Kerkenraad goedkeuring gegeven 
op het definitief ontwerp voor het MFC. 
Dit betekent dat we verder kunnen met het 
opstellen van de bestekken en technische 
tekeningen voor de aanbesteding. Ook is de 
aanvraag voor de omgevings¬¬vergunning 
ingediend. Goed nieuws bij dit alles is dat de 
kosten voor bouwen in Nederland aan een 
voorzichtige daling zijn begonnen.
 

Nieuwbouw 

MultifuNctioNeel ceNtruM (Mfc) 

Wanneer de bestekken en tekeningen klaar 
zijn, worden ze verzonden aan de aannemers 
en installateurs die het College van 
Kerkrentmeesters geselecteerd heeft. Medio 
juni verwachten we dan de aanbiedingen van 
alle partijen ontvangen te hebben. Tevens 
zijn dan de opbrengsten van de verkoop 
van de kerken bekend en andere financiële 
opbrengsten. Als alles goed gaat kan hierover 
nog voor de vakantie een besluit door de AK 
worden genomen om de werkzaamheden op 
te dragen aan winnende partijen. 

Op deze manier zou na de vakantie dan 
gestart kunnen worden met de sloop van 
Stjäävelin. 

We spreken de hoop en het verlangen uit 
dat de nieuwbouw vervolgens voor de 
zomervakantie van 2024 opgeleverd wordt 
en dat we als gemeente in september 2024 
het nieuwe MFC kunnen openen en in gebruik 
kunnen nemen.

De sloop- en bouwwerkzaamheden van het 
MFC zullen grotendeels door aannemers 
en installateurs worden uitgevoerd. 
Echter, daaromheen zullen we ook zelf als 
gemeente veel dingen moeten doen. De 
kerkrentmeesters kunnen alle beschikbare 
handen gebruiken! Denk hierbij aan 
werkzaamheden zoals het verwijderen van 
het meubilair en andere losse inrichting uit 
Stjäävelin, het inhuizen van nieuwe inrichting 
(na oplevering) en ook delen van de bouw 
die we in eigen beheer gaan uitvoeren. We 
zullen u hierover per onderdeel ook weer 
uitnodigen om mee te helpen. 

Mocht u zich alvast willen aanmelden voor 
hulp dan heel graag! Dit kan alvast via: 
kerkelijkbureau@hervomdvriezenveen.nl. 

Hierbij kunt u ook aangeven wat u wel en 
niet kunt doen. Dan kunnen we in overleg 
bekijken waar u kunt meehelpen. Uw hulp 
wordt erg gewaardeerd en levert ons ook een 
goede kostenbesparing op!  

Inmiddels is er een avond geweest waarin 
dhr. Haaije Feenstra zijn advies m.b.t. de 
wijkindeling van onze gemeente heeft 
toegelicht. De wijk-kerkenraden hebben zich 
vervolgens gebogen over dit rapport en input 
opgehaald met behulp van meedenk-groepen 
bestaand uit gemeenteleden. 

Inmiddels hebben zij hun reflecties in een 
verslag aan de AK verwoord. We vertrouwen 
erop dat de input op deze manier gaat 
bijdragen aan een verdere goede uitwerking 
van het beleid t.a.v. de wijkindeling en 
verdeling over de gebouwen.

In haar komende vergaderingen zal de AK 
beslissingen moeten gaan nemen in dit alles. 
Als er bovendien overeenstemming is over 
de wijkindeling willen we zo snel mogelijk 
starten met het beroepingswerk voor een 
nieuwe predikant.

Hulp vaN geMeeNteledeN adviesrapport Haaije feeNstra

KerKeN weer geopeNd



De verkoop van de Aakerk, Westerkerk en 
Pollenkerk zijn in volle gang, de kranten 
hebben de berichten ook opgevangen en 
schrijven hier inmiddels over. Vanuit de 
kerkrentmeesters vinden wij het dan ook 
noodzakelijk u ook op de hoogte te brengen. 
Voor de Aakerk is de inschrijving geweest en 
is gegund aan de gereformeerde gemeente 
Wierden. De formele afhandeling is in volle 
gang en zal op korte termijn klaar zijn. Voor 
de Westerkerk zijn wij nog in overleg met 
een kopende partij en de Pollenkerk zal 
binnenkort per inschrijving verkocht worden. 
Wanneer er meer duidelijk is over hoe het 
nu verder zal gaan met de verkoop van 
deze kerken, zullen wij u daar ook van op de 
hoogte brengen.

Soms bereiken ons opmerkingen over een 
gebrek aan openheid over de plannen. 
Uiteraard trekken we ons dat aan. Hierover 
kunnen we als AK ook zeggen dat het 
beleidsplan gecommuniceerd is aan de 
gemeente en dat er daarna verschillende 
avonden zijn geweest waarin ieder zijn of 
haar mening over de plannen kon geven 
en/of vragen kon stellen. Op basis van 
deze input is het beleidsplan bijgesteld 
en uiteindelijk aangenomen door de AK. 
Daarnaast hebben we voor een opzet 
gekozen waarbij de gemeente volop de 
gelegenheid heeft gekregen om mee 
te denken over het rapport van Haaije 
Feenstra. Momenteel kan iedereen het 
beleidsplan ook inzien, aangezien het op de 
site van onze gemeente staat.

Hartelijke groet, 
namens de Algemene Kerkenraad,

G. Sanderman 
voorzitter

J. Boldewijn 
scriba
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